
Schriftelijke vraag:
Vraagnummer: S-445 (19int03961)

Datum indiening: 10 september 2019

Onderwerp: Persbericht aanbesteding railterminal

Naam indiener: Ard op de Weegh

Aan de leden van het college van Burgemeester en Wethouders,

Inleiding/Aanleiding:
Het college heeft een zienswijze bij de provincie ingediend m.b.t. het inpassingsplan. 
Redactioneel is de raad hier zeer bij betrokken geweest. De reactie op deze zienswijze is 
nog niet binnen. De gemeente Overbetuwe heeft een samenwerkingsovereenkomst met de 
Provincie Gelderland. Desalniettemin worden wij als raad (en wellicht ook het college) 
verrast door het persbericht van de Provincie Gelderland m.b.t de voorgenomen 
aanbesteding van de railterminal. Wij zijn onaangenaam verrast.

Tegen bovenstaande achtergrond hebben wij de volgende vragen.
1. Wanneer heeft het College kennis genomen van het voornemen van de provincie 
Gelderland om een openbare aanbesteding te starten voor de aanleg en exploitatie van 
Railterminal Gelderland (RTG)? Indien dit voor 10 september het geval was, waarom heeft 
het College de raad pas na publicatie van het persbericht door de provincie geïnformeerd? 
Hoe beoordeelt het college het feit, dat het persbericht al om 16.51 uur op Omroep 
Gelderland stond en de griffie pas om 19.04 uur gemaild werd?

2. Is het College bereid om per ommegaande alle (via de provincie) beschikbare 
documenten rond de marktverkenning cq aanbesteding met de raad te delen en dat naar de 
toekomst te blijven doen?

3. In het persbericht en de statenbrief wordt ook gemeld "Deze zienswijzen worden op dit 
moment behandeld en naar verwachting wordt het definitieve inpassingsplan in het voorjaar 
ter vaststelling aan Provinciale Staten voorgelegd." Eerder was rond deze datum 
besluitvorming over de zienswijzen voorzien. Wat is de actuele planning van de 
besluitvorming door GS over de verwerking van de zienswijzen?

4. Is het college betrokken bij het opstellen van de aanbesteding? Nu na het wijzigen van het 
veiligheidsplan op 3 september door de raad de gemeente Overbetuwe de verstrekker gaat 
worden van de omgevingsvergunning zouden de componenten waar de vergunning 
verstrekker (lees de gemeente Overbetuwe) invloed en zeggenschap over heeft ook bij de 
aanbesteding betrokken moeten worden.

5. Heeft het college hiernaast kennis genomen van de brief van 27 juni jl. van o.a. de 
dorpsraad Valburg-Homoet met het verzoek de geplande beplanting aan de N836 ten uitvoer 
te brengen, in combinatie met de renovatie van de N836 in 2020? Ondersteunt het college 
deze oproep?



Gelieve hierop zo spoedig mogelijk een antwoord te geven,

Ondertekening:

Ard op de Weegh, Burgerbelangen Overbetuwe (BOB)


